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Specifications | Spéci�cations

L14.9" x W9.8" x H8.6"
L378mm x W249mm x H218mm

L16.9" x W12.9" x H9.3"
L429mm x W328mm x H236mm

7.4 lbs | 3.36 kg

Interior dimensions
Dimensions intérieures 

Exterior dimensions
Dimensions extérieures

Weight (empty)
Poids (vide)
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918 6-LENS
CASE
Mallette à 6 lentilles

The NANUK 918 6-Lens Case keeps long lenses safe and well-protected from impact, water, dust and any other elements that 
your gear might encounter while storing or during transportation. A compact, but nearly indestructible case with a deep base, the 
NANUK 918 6-Lens Case has become the go-to protective model for photographers and videographers for their most valuable 
gear. The high-quality, closed-cell, very low-abrasion, pre-cut foam has six (6) cavities which can hold lenses either mount-up or 
mount-down, based on your preference. Each cavity has �nger notches for safe and easy handling of lenses as well as two 
removable foam discs each to custom �t long or short focal lengths. The case accommodates most lenses sizes: 8-15mm, 
24-70mm, 24-105mm, 17-40mm, 17-55mm and 100mm.

La mallette à 6 lentilles NANUK 918 garde les lentilles longues en sécurité et bien protégées contre les chocs, l'eau, la poussière et tout autre élément que 
votre équipement pourrait rencontrer lors du stockage ou du transport. Compacte mais presque indestructible avec une base profonde, la mallette 
NANUK 918 à 6 lentilles est devenue le modèle de protection incontournable pour les photographes et les vidéastes pour leur équipement le plus 
précieux. La mousse prédécoupée de haute qualité à cellules fermées et à très faible abrasion possède six (6) cavités qui peuvent contenir des lentilles 
montées ou montées, selon votre préférence. Chaque cavité a des encoches pour une manipulation sûre et facile des lentilles ainsi que deux disques 
amovibles en mousse chacun pour s'adapter à des focales longues ou courtes. La mallette convient à la plupart des tailles d'objectifs: 8-15 mm, 24-70 
mm, 24-105 mm, 17-40 mm, 17-55 mm et 100 mm.

NOUVEAU

The NANUK™ Advantage | L’avantage NANUK™

POWERCLAW
Superior Latching System

Système de verrouillage

WATERPROOF
IP67 Rated

Imperméable classé IP 67

INDESTRUCTIBLE
NK-7 Resin

Résine NK-7 indestructible et légère

CERTIFICATIONS
Laboratory Tested
Testé en laboratoire

LIFETIME
Warranty

Garantie à vie
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UPC Code | Code UPC  Item Number | No. Item  Description | Description

666365024404

666365024411

666365024428

666365024435

666365024442

666365024459

666365024466

918-LENS1

918-LENS3

918-LENS4

918-LENS5

918-LENS6

918-LENS7

918-FOAM_LENS

Nanuk Case w/foam insert for 6 Lens - Black

Nanuk Case w/foam insert for 6 Lens - Orange

Nanuk Case w/foam insert for 6 Lens - Yellow

Nanuk Case w/foam insert for 6 Lens - Silver

Nanuk Case w/foam insert for 6 Lens - Olive

Nanuk Case w/foam insert for 6 Lens - Graphite

Customized foam insert (918) for 6 Lens
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AVAILABLE COLORS | COULEURS DISPONIBLES

Black
Noir

Graphite
Graphite

Olive
Olive

Orange
Orange

Silver
Argent

Yellow
Jaune

Integrated lid stay

4

More Foam Features | Caractéristiques de la mousse

1 - High-quality, closed-cell, very low-abrasion, pre-cut foam has six (6) cavities which can hold lenses either mount-up or
      mount-down, based on your preference. 
      La mousse prédécoupée de haute qualité à cellules fermées et à très faible abrasion possède six (6) cavités pouvant contenir des lentilles en fonction
       de vos préférences.

2 - Six (6) cavities with �nger notches for safe and easy handling of lenses as well.
      Six (6) cavités avec encoches pour une manipulation sûre et facile des lentilles.

3 - Two (2) removable foam discs in each cavity to custom �t long or short focal lengths. 
       Deux (2) disques amovibles en mousse dans chaque cavité pour s'adapter à des focales longues ou courtes.
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